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Vragen en antwoorden

Vraag 1

Zowel in het raadsvoorstel voor de startnotitie als in de startnotitie zelf zien wij weinig terug over 

raakvlakken met belangrijke beleidsvelden zoals o.a. Duurzaamheid, Bereikbaarheid, Inclusie, 

(Ver)Groen(ing) en Klimaat. 

Op welke wijze maakt een integrale benadering op o.a. deze beleidsthema’s onderdeel uit van de 

nota in algemene zin en meer specifiek van de aanbevelingen die gedaan worden om het 

vestigingsklimaat te verbeteren? (Zie startnotitie “Wat gaan we daarvoor doen? (resultaat)”)

Antwoord 1

In de inleiding van de startnotitie hebben wij geschreven dat bij het opstellen van de Nota 

Economisch Beleid niet alleen materiële welvaart van belang is, maar eveneens arbeid, 

gezondheid, onderwijs, milieu & leefomgeving, sociale cohesie, persoonlijke ontwikkeling en 

veiligheid. In “wat gaan we daar voor doen?” wordt ook gesproken over het begrip ‘brede 

welvaart’. Brede welvaart omvat meer dan alleen inkomen. Het gaat daarbij ook om gezondheid, 

onderwijs, milieu en leefomgeving, politieke uitingsvrijheid, sociale cohesie, persoonlijke 

ontplooiing en (on)veiligheid. Kortom, er is zeker een integrale benadering.



Vraag 2

In de startnotitie wordt “aangenomen dat er geen nieuwe locaties worden uitgerold, maar ook 

geen grote locaties worden opgeheven”. (Zie “Wat hoort niet bij dit project”). 

Waar is deze aanname op gebaseerd?

Antwoord 2 

Voor het opheffen van bedrijventerreinen geldt een compensatieplicht. Het Compensatieplan 

Ridderkerk d.d. 28 juni 2021 gaat uit van het transformeren van kleinere locaties in de gemeente, 

maar geen grote terreinen. De Omgevingsvisie 2035 d.d. 14 september 2017 geeft geen 

aanleiding om aan te nemen dat er na de uitgifte van Cornelisland en Nieuw Reijerwaard fysieke 

ruimte in de gemeente beschikbaar is om nieuwe bedrijventerreinen uit te geven.
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